
 

 

OBEC VÍTKOVCE 
053 63 Vítkovce 99 

 

Zápisnica 
z rokovania Obecného zastupiteľstva 

 

Dátum: 09.05.2024 

Miesto konania: Obecný úrad Vítkovce 

Prítomní poslanci: Ing. Alena Janovcová, Jozef Pavlík, Margita Dirdová, Ing. Ľubomír 

Kováč, Jozef Melega, Ján Holub, Pavol Holub 

Kontrolór obce: Ing. Monika Gondová- ospravedlnená 

Ospravedlnení:  

Neospravedlnení:  

Starosta obce: Bc. Peter Dirda 

Hostia: Ing. Miroslav Šimčík, Karolin Richnavská, Daniel Richnavský, Daniel 

Polomský, Ing. Marián Jančár 

 

Začiatok: 18:00 hod. – ukončenie: 20:00 hod. 

 

Program zasadnutia podľa doručenej pozvánky: 

1. Schválenie programu 

2. Kontrola uznesení 

3. Zmluva o poskytnutí prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti – 

Výstavba MŠ Vítkovce 

4. Pracovné online stretnutie ohľadom zmluvy o PPM konaného dňa 03.05.2024 

5. Zápis detí do MŠ, ZŠ Vítkovce 

6. Deň detí v MŠ a ZŠ Vítkovce 

7. Vítkovské služby, s.r.o. 

8. Rôzne 

9. Diskusia  

10. Záver 
 

 

 K bodu 1.) Schválenie programu 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta Peter Dirda, poslancov privítal, oboznámil ich 

s programom zasadnutia a poslanci a hostia si žiadali doplniť program zasadnutia o niekoľko bodov, 

avšak následne sa poslanci zhodli na schválení predom určeného programu a doplňujúce body 

prerokovať v časti „Rôzne“.  



Hlasovanie: 

Za:               7 (Ing. Alena Janovcová, Jozef Pavlík, Jozef Melega, Margita Dirdová, Ing. Ľubomír 

Kováč, Ján Holub, Pavol Holub) 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva si schválili zapisovateľa zápisnice a overovateľov zápisnice:  

 

Zapisovateľ: Mgr. Lucia Cvengrošová  

Overovatelia zápisnice:   Ing. Alena Janovcová 

      Pavol Holub       

      

Hlasovanie: 

Za:               7 (Ing. Alena Janovcová, Jozef Pavlík, Jozef Melega, Margita Dirdová, Ing. Ľubomír 

Kováč, Ján Holub, Pavol Holub) 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

K bodu 2.) Kontrola uznesení 

 

Kontrola uznesenia č.45 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu rokovacieho poriadku bez 

pripomienok. – uzavreté 

 

Kontrola uznesenia č. 46 Obecné zastupiteľstvo schvaľujezrealizovanie kamerového systému 

v obci Vítkovce. – uzavreté 

 

 

Kontrola uznesenia č. 47 Obecné zastupiteľstvoschvaľuje nákup novej zastávky a umiestnenie 

pôvodnej v časti obce Zlatník. – uzavreté 

 

Kontrola uznesenia č. 48 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra Ing. Moniky Gondovej za rok 2023. - uzavreté 

 

Kontrola uznesenia č. 49 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dohodu o ukončení spoločného 

stavebného úradu. - uzavreté 

 

Kontrola uznesenia č. 50 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie riešenie dopravnej situácie 

v obci Vítkovce a odkomunikovanie tohto zámeru s dopravným inšpektorátom. - trvá 

 



K bodu 3.) Zmluva o poskytnutí prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti 

– Výstavba MŠ Vítkovce. 

Starosta obce, Bc. Peter Dirda informoval poslancov OZ a hostí o podpísaní zmluvy o poskytnutí 

prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti z Ministerstva školstva výskumu, vývoja 

a mládeže SR. Poslanci Obecného zastupiteľstva boli oboznámení o prílohách, ktoré zmluva 

obsahovala a to Všeobecné zmluvné podmienky k zmluve o PPM, Opis Projektu, Metodická príručka 

k výstavbe a obnove budov a Rozpočet projektu. Následne boli poslanci vyzvaní na možnosť kladenia 

otázok. Starosta obce informoval poslancov o oznámení o splnení všetkých podmienok stanovených 

vo výzve a o schválení peňažných prostriedkov v rámci projektu: Výstavba materskej školy v obci 

Vítkovce. 

 

 

K bodu 4.) Pracovné online stretnutie ohľadom zmluvy o PPM konaného dňa 03.05.2024 

 
Starosta obce informoval poslancov o online stretnutí, ktoré sa uskutočnilo. Na online stretnutí boli 

prítomní aj poslanci Obecného zastupiteľstva Ing. Ľubomír Kováč, Pavol Holub, Margita Dirdová, 

Jozef Pavlík a Ing. Alena Janovcová a p. Habčo- regionálny koordinátor pre Spišskú Novú Ves z 

Plánu obnovy a odolnosti. Informovali ostatných o kontrole VO, kedy by mohla prebehnúť a kedy by 

sa reálne dalo začať s Výstavbou MŠ Vítkovce. Kontrola by mala prebehnúť do 3 mesiacov od 

podpisu zmluvy, ale tento čas je len orientačný. Keďže bola naša žiadosť podávaná medzi prvými aj 

kontrola VO by mala prebehnúť medzi prvými. Ing. Šimčík upozornil na firmu, ktorá je zapísaná vo 

Vestníku ohľadom VO, p. starosta ho ubezpečil, že nakoľko my máme dohodu priamo s p. Velebírom, 

tak veci ohľadne škôlky riešime výhradne s p. Velebírom.  

 

 

 

K bodu 5.)  Zápis detí do MŠ, ZŠ Vítkovce 
 

 

Starosta obce otvoril diskusiu ohľadom zápisu detí na predprimárne vzdelávanie v Materskej škole 

a zápisu na plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Vítkovce pre školský rok 

2024/2025. Poslanci Obecného zastupiteľstva sa informovali o podmienkach prijatia. 

 

 

  

K bodu 6.) Deň detí v MŠ a ZŠ Vítkovce 

 
Starosta obce otvoril diskusiu ohľadom zrealizovania dňa detí pre detí a rodičov z Vítkoviec, či majú 

niektorí z poslancov nejaké nápady. Poslanci Obecného zastupiteľstva sa zhodli na uskutočnení Dňa 

detí na 01.06.2024. Na zabezpečenie stravy, darčekov a všetkých ostatných vecí potrebných 

k zrealizovaniu poskytne obec financie vo výške 600 eur.  

 

 

K bodu 7.) Vítkovské služby, s.r.o. 

 
Starosta obce informoval poslancov o bodoch, ktoré je v rámci Vítkovských služieb potrebné prebrať. 

V prvom rade sa rokovalo o hangáre, ktorý na základe nepodložených informácii by mal byť 

postavený z  financií obce Vítkovce, pozemok je vo vlastníctve Pozemkového spoločenstva. Daniel 

Richvavský, hosť zasadnutia Obecného zastupiteľstva upozornil, že budovy, ktoré stoja pri hangáre sú 

vo vlastníctve firmy Agrodružstvo Vítkovce. Poslanec Pavlík informoval poslancov a hostí 

o pozemku, na ktorom je uvedený hangár postavený. Ing Šimčík sa dožadoval odpovede na svoje 

otázky ohľadom využívania hangáru a stodoly. Je potrebné, aby sa zistilo, z koho finančných 



prostriedkov je postavený a ako prispela obec k jeho výstavbe. Ing. Šimčík sa informuje o dotáciach 

pre Vítkovské služby s.r.o., o hospodárení za minulý rok (rok 2023), o ukončení zmluvy s PPA a  

dôvod ukončenia chovu hovädzieho dobytka. Starosta obce informoval poslancov a hostí zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva, že na základe pozastavených dotácii je činnosť Vítkovských služieb takisto 

pozastavená. Starosta obce však upozornil na to, že Vítkovské služby nekončia, len čo sa týka 

poľnohospodárkej výroby  a nájomných zmlúv.  

 

 

K bodu 8.) Rôzné 

 

Vybudovanie cesty k hasičskej zbrojnici, Ing. Šimčík apeluje na obec Vítkovce, aby bola podaná 

žiadosť ohľadom súhlasu s užívaním pozemku s Pozemkovým spoločenstvom.  

Nákup volejbalovej siete a náčinia na ihrisko, ktoré sa bude realizovať. Volejbalová sieť je zakúpená 

a jej usadenie prebehne v dohľadnom čase.  

Pani Richnavská upozornila na nákup oplotenia pri detskom ihrisku  za kultúrnym domom vo 

Vítkovciach.  

Ján Holub sa informoval o detskom ihrisku v časti obce Zlatník. Pánovi Holubovi, poslancovi 

Obecného zastupiteľstva bolo vysvetlené, že detské ihrisko sa nachádza v plánoch a v žiadosti 

o poskytnutie prostriedkov mechanizmu k Výstavbe Materskej školy Vítkovce. 

ČOV- stavebné povolenie je právoplatné a čaká sa na výzvu, ktorá by mala vyjsť v priebehu 

nasledujúcich dní alebo týždňov. Pán starosta informuje hostí a poslancov Obecného zastupiteľstva, že 

je potrebné obnoviť rozpočet, na ktorého obnove už pracuje firma Ekoservis Slovensko s.r.o. 

Ing. Šimčík sa informoval o malom traktore o vlečke, prečo vlečka nemá spravené STK. Starosta obce 

informoval, že malý traktor je privezený od p. Jendrušáka neopravená, vzhľadom k neprístupnosti 

súčiastky potrebnej na opravu, malý traktor bude prevezený do Veľkého Šariša, do firmy v ktorej bol 

kupovaný. Ohľadom vlečky prebehla medzi hosťami a poslancami diskusia, že na základe opravy po 

prevrátení vlečky, nebolo možné vykonať STK.  

 

 

 

K bodu 9.) Diskusia  

  

Daniel Polomský otvoril diskusiu ohľadom inventarizácie požiarnej zbrojnice, s ktorou všetci 

jednohlasne súhlasili. 

Pán Pavol Holub navrhol doplniť diskusiu o curriculum a o problémoch, ktoré s curriculum súvisia. 

Jedná sa o stratu jednej triedy a to 4. triedy, po prekonzultovaní s p. projektantkou je možnosť buď 

vnútorného rozšírenia základnej školy, rozdelenia triedy v základnej škole alebo vonkajšej prístavby. 

Otvorila sa diskusia s návrhmi ako by bolo možné poriešiť zachovanie 4. triedy v ZŠ Vítkovce. 

P. Polomský sa opýtal na gazdovskú cestu do Olcnavy. Diskutovalo sa o realizácii cesty, rozšírení 

a oprave cesty, cyklochodníka, a prejazde, ktorý je momentálne v hroznom stave kvôli hovädziemu 

dobytku umiestneného v tesnej blízkosti. 

 

K bodu 10.) Záver 

 

 

 



UZNESENIA 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

09.05.2024 

 

 
Uznesenie č. 51 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podpis zmluvy o poskytnutí prostriedkov mechanizmu 

z Plánu obnovy na realizáciu projektu- Výstavba Materskej školy Vítkovce. 

  

 

 

Hlasovanie: 

Za:               7 (Ing. Alena Janovcová, Jozef Pavlík, Jozef Melega, Margita Dirdová, Ing. Ľubomír 

Kováč, Ján Holub, Pavol Holub) 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie č. 52 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie online stretnutie uskutočnené ohľadom poskytnutia 

prostriedkov mechanizmu na realizáciu projektu- Výstavba Materskej školy Vítkovce konaného dňa 

03.05.2024.  

 

Hlasovanie: 

Za:               7 (Ing. Alena Janovcová, Jozef Pavlík, Jozef Melega, Margita Dirdová, Ing. Ľubomír 

Kováč, Ján Holub, Pavol Holub) 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie č. 53 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zápis na predprimárne vzdelávanie v Materskej škole 

Vítkovce a zápis na plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Vítkovce na školský rok 

2024/2025.  

 

Hlasovanie: 

Za:               7 (Ing. Alena Janovcová, Jozef Pavlík, Jozef Melega, Margita Dirdová, Ing. Ľubomír 

Kováč, Ján Holub, Pavol Holub) 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 



Uznesenie č. 54 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrealizovanie akcie „Deň detí vo Vítkovciach“ na 01.06.2024. 

Poslanci Obecného zastupiteľstva schvaľujú na jeho zrealizovanie  financie vo výške 600 eur. 

Hlasovanie: 

Za:               7 (Ing. Alena Janovcová, Jozef Pavlík, Jozef Melega, Margita Dirdová, Ing. Ľubomír 

Kováč, Ján Holub, Pavol Holub) 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie č. 55 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie usporiadanie finančných vzťahov a vzťahov k využívaniu 

hangáru, prípravu faktúr na postavenie hangáru a ukončenie nájomných zmlúv ohľadom Vítkovských 

služieb s.r.o. 

 

Hlasovanie: 

Za:               7 (Ing. Alena Janovcová, Jozef Pavlík, Jozef Melega, Margita Dirdová, Ing. Ľubomír 

Kováč, Ján Holub, Pavol Holub) 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Zapísal:    Mgr. Lucia Cvengrošová............................................ 

 

Overovatelia:   ............................................ 

............................................. 

 

  

 

 

 

 

 Peter Dirda, starosta obce 

  

 

 

 

Príloha:  Prezenčná listina  


